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Park prirode “Piva” - Foto: PP “Piva”

Uređeno splavište, 
postavljen novi vidikovac

Iščekujući početak 
turističke sezone, za-
posleni u Parku priro-
de “Piva“ realizovali 

su niz aktivnosti kako bi 
spremno dočekali turiste i 
omogućili im što ugodniji 
i sigurniji boravak na teri-
toriji opštine Plužine. Nad-
zornici Parka obilazili su 
teren, čistili su smeće, i ono 
što ih posebno obradovalo 
je činjenica da je iz godine 
u godinu primjetna manja 
količina smeća.

“To je svakako zasluga lo-
kalnih mještana, ali i turista, 
koji su prepoznali potrebu 
očuvanja životne sredine 
i odlaganja smeća na za to 
predviđena mjesta”, saopštili 
su iz PP “Piva”.

I ove godine nastavljeno je 
sa postavljanjem mobilija-
ra, pa su lokacije koje turisti 
posjećuju Kneževići, Šarići, 
Nedajno, most na rijeci Pivi, 
Soko grad, Marića česma po-
stale bogatije za nove klupe 
i drvene košare za odlaganje 
smeća.

“Postavljen je novi vidiko-
vac u selu Kneževići odakle 
se pruža prelijep pogled na 
šumski kompleks u Borju, 
kao i Pivsku planinu i Dur-
mitor. Uređeno je i prošire-
no splavište na Brštanovici, 

nastavnici, treneri, novi-
nari i naučnici prepoznati 
mnogo šire od granica naše 
države, kao i da svojim 
znanjem postanu nezao-
bilazan faktor u izgradnji 
lokalnih i državnih struk-
tura u oblasti sporta i fi-
zičkog vaspitanja, ali i da 
daju kvalitetan doprinos u 
razvoju evropskih i svjet-
skih asocijacija u navede-
noj oblasti.

„Stoga bih istakao da 
smo mi zajednica naučni-
ka, predanih nastavnika, 
učenika i stručnog osoblja 
koji dijele entuzijazam i 
želju da naprave razliku u 
životima ljudi sa kojima 
rade“, istakao je Popović 
u intervjuu za sajt Unver-
ziteta Crne Gore.

Dekan Fakulteta za sport 
je istakao da će u narednoj 
školskoj godini zaokruži-
ti dva nova osnovna stu-
dijska programa, Fizička 
kultura i zdravi stilovi 
života, i Sportski treneri i 
novinari, odnosno upisati 
prvu generaciju na novim 
master studijama, kao i 
da je sve veći broj stude-
nata na razmjenama širom 
Evrope, kroz nekoliko pro-
grama kao što su Mevlana, 
CEEPUS, Erasmus+. Mobil-
nost i nastavnog osoblja, 
prema njegovim riječima, 
je u uzlaznoj putanji, u 
protekloj godini je potpi-
sano i obnovljeno nekoli-
ko sporazuma o saradnji, 
a nekoliko je u proceduri 
verifikacije, prije svega sa 

visokoškolskim ustanova-
ma u regionu i Evropi, ali 
i sa nastavnim bazama u 
Crnoj Gori.

„Fakultet za sport i fi-
zičko vaspitanje u Nik-
šiću predstavlja mjesto 
koje okuplja ljude koji vole 
inovativnu djelatnost, ali i 
mjesto koje njeguje ljude 
koji žele da razmišljaju o 
fizičkoj aktivnosti, zdrav-
lju i sportu iz svih multi-
disciplinarnih perspektiva. 
Stoga, fakultet predstavlja 
raznoliku i živopisnu druš-
tvenu zajednicu koja je, u 
punom kapacitetu posve-
ćen nastavi i nauci, i koja, 
iz trena u tren napreduje 
najdužim mogućim kora-
cima“, zaključio je Popović.
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polaznoj tački za rafting”, 
istakli su iz Parka prirode.

Uz pomoć mehanizaci-
je Komunalnog preduzeća 

probili su i raskrčili pješačku 
stazu u dužini od četiri kilo-
metra koja vodi od mosta na 
rijeci Pivi na Šćepan Polju do 

Sudija pod izuzećem 
dopunjuje blokadu

 ” Umjesto da odbaci takvu tužbu kao 
neurednu, sudija je nastavila sa daljim 
pravnim srljanjima bez obzira na 
očigledne nedostatke, zbog čega se stiče 
neotklonjiv utisak o poistovjećivanju 
tužioca (Ministarstva finansija) sa 
sudijom, a u velikoj žurbi. Opšte poznate 
su okolnosti crnogorskoj javnosti da 
se u Opštini Budva odvijaju pokušaji 
razrješenja predsjednika Opštine 
i Skupštine opštine, pa je logičan 
zaključak da se sudija stavila u funkciju 
tih zahtjeva, kako bi se blokadom svih 
računa pospješilo njihovo razrješenje

države, odnosno vladavine 
prava“, navodi se u prigo-
voru advokata Bojića.

Kao flagrantan propust 
navode i to da je sutkinja 
trebalo da odbaci tužbu 
Ministarstva finansija sa 
predlogom privremene 
mjere jer u njoj nije bilo 
identifikacionih podataka 
Opštine Budva.

“Umjesto da odbaci ta-
kvu tužbu kao neurednu, 
sudija je nastavila sa da-
ljim pravnim srljanjima 
bez obzira na očigledne 
nedostatke, zbog čega se 
stiče neotklonjiv utisak o 
poistovjećivanju tužioca 
(Ministarstva finansija) sa 
sudijom, a u velikoj žurbi. 
Opšte poznate su okolnosti 
crnogorskoj javnosti da se 
u Opštini Budva odvijaju 
pokušaji razrješenja pred-

sjednika Opštine i Skupšti-
ne opštine, pa je logičan za-
ključak da se sudija stavila 
u funkciju tih zahtjeva, 
kako bi se blokadom svih 
računa pospješilo njihovo 
razrješenje“, navodi se u 
prigovoru.

Upozoravaju da je riječ o 
različitim vlastima na dr-
žavnom i lokanom nivou 
koje su u oštrom sukobu.

“Neprihvatljivo je da 
sudstvo postaje oruđe u 
rukama izvršne vlasti za 
razrješenje lokalne vlasti“, 
ističe se u prigovoru.

Oni su ponovili da je dr-
žava dala garanciju za kre-
dit u iznosu od 29,25 mi-
liona eura, iako nikakvog 
kredita nije bilo.

“Niti je predstavljeno 
Opštini da postoji kredit, 
kao ni samom Ministar-
stvu finansija, već se radi 
o zajmu majke firme WTE 
Wassertechnik GmbH iz 
Esena i kćerke firme WTE 
otpadne vode iz Podgorice, 
što prema sudskoj praksi 
i mišljenju Ministarstva 
finansija je zajam, a nika-
ko kredit, jer je kredit is-
ključivo vezan za banke i 
o tome nema spora“, ističe 
se u prigovoru.

Odluku Privrednog suda 
ranije je osudio i grado-
načelnik Marko Carević, 
smatrajući da je politički 
motivisana, te da se to radi 
u sprezi sa lokalnim DPS 
koji uz političku korup-
ciju predvodi smjenu de-
mokratski izabrane vlasti 
u Budvi.

Mali pjat umjesto 
velike fešte

Mali p(i)jat od 
ž u ć e n i c e ” 
zamijenio je 
ove godine 

tradicionalnu veliku ga-
stro feštu “Žućenica fest” 
u Tivtu, a koja je morala da 
bude značajno redukovana 
zbog mjera na sprječavanju 
koronavirusa.

Tako je preksinoć na terasi 
hotela “Tivat” na Seljanovu 
gdje je smještena Služba 
zaštite i spašavanja Opšti-
ne Tivat, priređena mnogo 
manja gastro fešta sa jeli-
ma od žućenice. Na njoj su 
se, kako je objašnjeno, u 
znak zahvalnosti za sve što 
je preduzimano tokom epi-
demije i uspješnu borbu sa 
bolešću, okupili predstavnici 
opštinskog Tima za zaštitu 
i spašavanje i predstavnici 
gradskih službi i institucija 
koje su bile posebno angažo-
vane tokom korona krize.

Njih su u ime organiza-
tora, pozdravili gradonačel-
nik Tivta Siniša Kusovac i 

predsjednica Organizacije 
žena Tivta Blaženka Vuču-
rović, kao i komandir Službe 
zaštite i spašavanja Zoran 
Barbić.

Za ovu priliku vrijedne 
dame iz NVO “Organizacija 
žena Tivta” spremile su ra-
zne delicije sa žućenicom, od 
rolata, pitica, slatkih i slanih, 
a bilo je i klasike poput sira i 
pršuta i mesa sa roštilja.

Vučurović je istakla da je 
ovo i svojevrsni uvod u niz 
programa kojima će u nared-
nom periodu biti obilježen 
značajan jubilej - 30 godina 
od osnivanja “Organizacija 
žena Tivta” kao prve ženske 
NVO u Crnoj Gori.

“P(i)jat od žućenice” isko-
rišćen je i za foto i filmsku 
priču, koja ja snimljena na 
inicijativu Turističke orga-
nizacije Tivat, a koju će pod 
zajedničkim nazivom “Žuće-
nica fest doma“, plasirati u 
narednom periodu na svom 
sajtu i društvenim mrežama.
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Sa fešte u Tivtu - Foto: Dragan Redžo

Tradicionalni “Žućenica fest” u 
Tivtu, morao je ove godine da bude 

značajno redukovan

Uoči početka turističke sezone, zaposleni u 
Parku prirode “Piva” realizovali niz aktivnosti

Čokovog vrela, slijedi njeno 
obilježavanje adekvatnom 
signalizacijom

“Obilježena je nova pje-
šačka staza koja polazi iz 
Milogore do Bešića na pla-
nini Kapavici u dužini od 7,5 
kilometara, a u planu je njen 
produžetak do repetitora na 
Unču. U mjestu Lijećevina, 
u selu Brijeg, prokrčili smo 
stazu i očistili zapušteno 
stepenište koje vodi do spo-
menika koji je otkriven 13. 
jula 1981. godine i koji je po-
svećen održavanju komuni-
stičke partijske škole”, naveli 
su iz PP “Piva” i dodali da će 
i u narednom periodu nasta-
viti sa brojnim aktivnostima 
kako bi svima koji dođu u 
Pivu upotpunili boravak, ali i 
obogatili turističku ponudu.

Sv. M.


